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1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID – 2 Par personīgo izdevumu segšanu Undīnei Katei Finkai;  

⎯ ID – 3 Renāra Kaira kandidatūra Sociālās programmas izvērtēšanas komsijas 

pārstāvja amatam;  

⎯ ID – 4 JF SP Valde;  

⎯ ID – 5 Naura Oša paziņojums par valdes locekļa amata atstāšanu;  

⎯ ID – 6 Renāra Kaira iesniegums par projekta “Atkritumu šķirošanas ieviešana 

Latvijas Universitātē” termiņa pagarināšanu;  

⎯ ID – 7 Alena Aleksandra Čerņa iesniegums par kandidatūru uz LU SP Revīzijas 

komisijas pārstāvja amatu. 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 
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2. DK apstiprināšana 

3. Atskaites 

4. Par personīgo izdevumu segšanu Undīnei 

5. Brīvo biroja vietu izsludināšana 

6. Sadarbība ar LU Sports 

7. Atspēriena turpinājums 

8. V&V sēde 

9. Mentoru programma ar bibliotēku 

10. Zsv apsveikums vadībai, studentiem 

11. Tikšanās ar vadību 

12. KUBS 17 

13. Senāta un vadības aktualitātes 

14. LSA un nacionāla līmeņa aktualitātes 

15. FSP un SSK aktualitātes 

16. NNDP 

17. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

6  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Atskaites 

E. Borska: Aicinu katru izteikties par iepriekšējā nedēļā paveikto: 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Bija tikšanās ar Renāru par darbu pārņemšanu un pēctecības nodrošināšanu, 

piedalījos AII diskriminācijas indeksācijas darba grupā un pārskatīju dokumentus un 

saplānoju Sociālā virziena darbību. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Sazinājos ar jauns.lv par publikāciju par LU SP sadarbību ar VADC, izsludināju 

LU SP Gada balvas projekta vadītāja vietu, kā arī izsludināju pieteikšanos LSA kongresmeņu 

vietām un ievietoju par to arī atgādinājuma story. 

E. Borska dod vārdu V. Vagotiņai-Vagulei. 
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V. Vagotiņa-Vagule: Bija tikšanās ar Renāru par turpmākajiem plāniem, apmeklēju 

Ekopadomes darba grupu, bija saruna ar Evu par tālāko darbību.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Bija tikšanās ar PPMF par modernizāciju, piedalījos Senatoru kolēģijas sēdē un 

Senāta sēdē, atjaunoju LU SP pārstāvju dokumentu mājaslapā KĀMIS. 

E. Borska dod vārdu R. Vaivarei. 

R. Vaivare. Noorganizēju SSK fotosesiju, izveidoju Kongresmeņu pieteikšanās post un LU 

SP gada balvas projekta vadītāja pieteikšanās vizuāli. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Darbojos pie e-pastiem un kalendāriem SSK, izskatīju apstiprināmos KS 

protokolus un pievienoju komentārus, darbojos pie uzņēmumu reģistram nepieciešajiem 

dokumentiem, kā arī viesojos radio NABA kā valdes pārstāve. 

E. Borska: Turpināju darboties pie Studiju modernizācijas, tikos ar PPMF saistībā ar to, 

apmeklēju KNK, tikos ar LU Sportu, apmeklēju NAA Ziemassvētku balli. 

E. Borska dod vārdu R. A. Strodam. 

R. A. Strods: Apmeklēju LU SP Kopsapulci, piedalījos zvanā par JBS, viesojos SZF SP.  

4. Par personīgo izdevumu segšanu Undīnei 

E. Borska informē, ka ir saņēmts iesniegums par personīgo izdevumu atmaksu U. K. Finkai. 

Caurskatot dokumentus nav konstatētas nekādas nepilnības.  

E. Borska: Aicinu balsot par personīgo izdevumu segšanu U. K. Finkai 24 eiro 00 centu 

apmērā.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

6  0  0 

Lēmums: Apstiprināt personīgo izdevumu segšanu U. K. Finkai 24 eiro 00 centu 

apmērā. 

5. Brīvo biroja vietu izsludināšana 

E. Borska infromē, ka no jaunā gada būs brīvas vietas birojā uz amatiem – Koordinētājs 

atbalstītāju piesaistes jautājumos, Biroja vadītājs, Grafiskais dizaineris, Koordinators 

zinātnes jautājumos. Šobrīd tiek piedāvāts izsludināt pieteikšanos līdz pirmajai janvāra 

nedēļai.  

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Es gribēju jautāt vai jūs uzskatāt, ka būtu labi izsludināt visas pieteikšanās reizē? 
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E. Borska: Tā būtu vislabāk, es piedāvāju izsludināt pieteikšanos līdz 4. janvārim. Vai kādam 

ir iebildumi par to? 

Iebildumu nav. 

R. A. Strods pamet sēdi. 

E. Borska: Aicinu balsot par pieteikšanās uz brīvajām biroja vietām izsludināšanu no 22. 

decembra līdz 4. janvārim plkst. 23:59. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt pieteikšanās uz brīvajām biroja vietām izsludināšanu no 22. 

decembra līdz 4. janvāra 23:59. 

6. Sadarbība ar LU Sports 

R. A. Strods pievienojas sēdei. 

E. Borska informē, ka pagājušajā nedēļā notika tikšanās ar LU Sportu un notika diskusija 

par sadarbības iespējām nākotnei. Tās laikā tika minēts, ka no tuvākajiem pasākumiem, kur 

viņi cer uz mūsu atbalstu, ir brauciens uz Ozolkalnu. Tam no mums viņi lūdz atbalstu ar 

finansējumu. Tiek atgādināts, ka tajos datumos LU SP ir paredzēts JBS un potenciāli 

Briedīši.  

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Es teikšu ņemot vērā visus tuvojošos pasākumus, varētu būt problēmas ar 

cilvēkresursiem šim piedāvājumam un uzskatu, ka šobrīd nevaram iesaistīties vēl šajā 

pasākumā. 

E. Borska: Man ir līdzīgs viedoklis, vai kādam ir iebildumi, ka atsakamies no sadarbības šajā 

pasākumā? 

Iebildumu nav. 

E. Borska informē par LU Sporta plāniem nākamajam gadam. Tikšanās laikā tika izrunātas, 

kādas bija pozitīvās un negatīvās iezīmes pagājušā gada sadarbībai, ko vajadzētu uzlabot 

šogad. Tika iziets cauri gada plānam un no mūsu puses tika piedāvāts ka mēs varam sniegt 

atbalstu mazajos turnīros, kā arī Rīgas maratonā un Studentu jandāliņā. 

Eva Borska dod vārdu E. E. Sirmajai.  

E. E. Sirmā: Piekrītu piedāvājumam, nedaudz šaubos par Studentu jandāliņu, jo pagājušajā 

gadā šī sadarbība nebija pārāk veiksmīga un, cik dzirdēju atsauksmes no kursabiedriem, 

nevienam nebija liela interese pagājušajā gadā tajā iesaistīties, jo izvēlētais norises laiks 

nebija pārāk veiksmīgs.  

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai.  
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U. K. Finka: Piekrītu Evelīnai Elvai, pagājušajā gadā sadarbība uz šo pasākumu nebija 

veiksmīga, notika daudz neskaidras darbības no LU Sporta puses, tāpēc vajadzētu šo 

jautājumu nedaudz vairāk izdiskutēt ar viņiem.  

E. Borska: Tad sniegšu atbildi, ka piekrītam piedalīties mazajos turnīros, maratonā, bet par 

Studentu jandāliņu vēl vēlamies saprast precīzāk, ko un kā viņi vēlas un mēs varam piedāvāt. 

Vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

7. Atspēriena turpinājums 

E. Borska informē, ka ir noticis viens Atspēriena seminārs, būtu vēlams saprast, vai tiek 

turpināts rīkot šo semināru, vai tajā apskatāmie jautājumi tiek iekļauti kā daļa no Studentijas 

akadēmijas. Šobrīd tiek plānots, ka šis pasākums varētu notikt janvārī, ja tiek saglabāts šāds 

formāts. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Es teiktu, ka jāsaglabā šāds formāts, bet es aicinātu kā laiku izvēlēties labāk 

februāri, jo sesijas laikā rīkot šo pasākumu būtu grūti gan mums, gan apmeklētājiem. Tajā 

brīdī visiem studentiem daudz aktuālāk būtu fokusēties uz eksāmeniem.  

Klātesošie piekrīt šādam viedoklim. 

E. Borska: Labi, tad piedāvāju pasākumu rīkot februārī, tas varētu būt nākamajā nedēļā pēc 

JBS, 9. februāris? 

Iebildumu par datumu nav.  

8. V&V sēde 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Šobrīd piedāvāju variantu, ka janvārī notiek individuālas tikšanās ar FSP 

vadītājiem un vietniekiem, kamēr pati pirmā FSP Vadītāju un vietnieku sēde norisinās 

februārī.  

E. Borska: Es piekrītu šādai idejai un lūgšu tev aktualizēt un noteikt ļoti strikti, ka fakultātes 

izmanto FSP Google kalendāru, papildus tam arī rekomendēt, ka FSP izziņo savas sēdes un 

darba grupas publiski. Uzskatu, ka arī būtu svarīgi LU SP Valdei apmeklēt arī FSP sēdes 

biežāk, lai nodrošinātu veiksmīgāku sadarbību starp FSP un LU SP. Būtu arī svarīgi FSP 

vadītājiem un vietniekiem izstāstīt kādas būtu tās lietas, ko mēs no FSP vēlamies, un uzzināt 

kā viņi redz sadarbību ar mums, lai veidotos abpusēja atgriezeniskā saite. Būtu labi plāna 

punktus šim sagatavot līdz nākamajai FSP Vadītāju un vietnieku sēdei. Vai kādam ir 

iebildumi par šo? 

Iebildumu nav. 

E. Borska dod vārdu R. A. Strodam. 

R. A. Strods: Ierosinu šo jautājumu izskatīt Valdes stratēģiskajā.  
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E. Borska: Piekrītu, vajag tad vienoties, kuri datumi tie varētu būt. Piedāvāju 3. janvāri, vai 

kādam ir iebildumi par to? 

Iebildumu nav.  

9. Mentoru programma ar bibliotēku 

E. Borska informē par to, ka nesen izskanēja ideja sadarbībā ar LU bibliotēku rīkot Mentoru 

programmu, kuras ietvaros 1-2 cilvēki no katras FSP tiek apmācīti darbā ar datubāzēm u.c. 

lietām, tādejādi veidojot ilgtermiņa sadarbību. Šobrīd no bibliotēkas ir pienākusi ziņa ar  

lūgumu nosūtīt šo cilvēku sarakstu.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es ierosinu izveidot anketu un to izsūtīt visām FSP, kur viņi nominēs vienu 

cilvēku, kas šo varētu uzņemties. Es varētu arī sagatavot šo anketu un turpmāk koordinēt šo 

sadarbību Vai kādam ir iebildumi par šo? 

Iebildumu nav.  

10. Zsv apsveikums vadībai, studentiem 

E. Borska informē, ka būtu nepieciešams sagatavot Ziemassvētku apsveikums vadībai. Ir 

tikusi izteikta ideja, ka šogad šādu apsveikumu izsūta arī FSP un FSP Vadītajiem un 

vietniekiem.  

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai.  

U. K. Finka: Kopā ar Rūtu esam sagatavojušas uzmetumu šim apsveikumam, vēlos dzirdēt 

jūsu komentārus par to. Ideja ir nosūtīt vizuāli, bet pašā e-pasta tekstā rakstisku apsveikumu.  

E. Borska: Vai šis vizuālis ir domāts, gan e-pastiem, gan sociālajiem tīkliem? 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Šobrīd tas ir paradzēts abiem. Piedāvāju, kā datumu apsveikuma izsūtīšanai, 23. 

decembri. 

E. Borska: Labi, apskatīsimies vēl vai izsūtam un ievietojam mūsu sociālajos tīklos vienādu 

apsveikumu, bet datumam piekrītu. Vai ir kādi iebildumi? 

Iebildumu nav. 

11. Tikšanās ar vadību 

E. Borska informē, ka, tā kā ir ievēlēta jauna valde, vajadzētu rīkot tikšanos ar vadību, jo 

lielākā daļa no valdes locekļiem vēl nav iepazinušies ar Latvijas universitātes vadību.  

E. Borska: Ierosinu, ka šajā gadā šo tikšanos rīkojam mazliet neformālāku nekā tas bija 

iepriekšējā reizē. Attiecīgi būtu vēlams saprast par to, kad šī tikšanās varētu notikt, piedāvāju 

4. janvāra nedēļu, provizoriski 24. janvāri. Vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.   
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12. KUBS 17 

E. Borska informē, ka ir saņemts lūgums, aizpildīt aptauju par to, kad LU SP varētu 

pievienoties uz pirmo foruma KUBS sēdi, lai satiktu un ievēlētu jauno organizatoru un 

vienotos par svarīgākajiem organizatoriskajiem jautājumiem. Nepieciešams ierasties vismaz 

vienam pārstāvim, un šis pārstāvis būs balsstiesīgs šajā sēdē galvenā organizatora vēlēšanās.  

E. Borska: Piedāvāju doties, kā šis pārstāvis, novērtēšu tomēr, ja arī vēl kāds pievienosies uz 

sēdi. Vai kādam ir iebildumi par šo? 

Iebildumu nav. 

13. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par Senāta un vadības aktualitātēm. Notika Senāta sēde, kurā tika 

apstiprināts jaunais Senāta nolikums. Vadības sēdē tika izskatīti ACAP īstenošanas 

noteikumi. Tika diskutēts arī par naudas līdzekļu pārvaldības noteikumiem, iepirkuma 

organizēšanas noteikumiem. Diskutēja arī par auditiem, kas tiks veikti tuvākajā laikā. 

14. LSA un nacionāla līmeņa aktualitātes 

E. Borska dod vārdu R. A. Strodam. 

R. A. Strods informē par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. Tuvojās LSA kongress un ir 

zināms kandidāts uz LSA prezidenta amatu – Liene Levada. Būtu vēlams līdz LSA budžeta 

darba grupai saprast, vai projekti tiek finansēti no LSA budžeta vai cita finansējuma veida, 

kā arī vispārīgi par to kā LSA tiek finansēts, kā arī kādi ir biedra naudas apmēri. Nacionāla 

līmeņa aktualitātēs pēdējā laikā ir atkal pacēlies jautājums par Valsts aizsardzības dienestu.  

15. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā informē par FSP un SSK aktualitātēm. Ceturtdien SZF notiks akustiskie 

ziemassvētki, šobrīd DF norisinās kopsapulce. SSK notika darba grupa un viņiem notika foto 

sesija, šobrīd tiek risināts jautājums par SSK e-pastiem un piekļuvi kalendāriem.  

16. NNDP  

E. Borska: Lūdzu katram no jums izteikties par nākamajā nedēļā veicamajiem darbiem. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Pievienošos AII Diskriminācijas indeksācijas darba grupai, darbošos pie 

Ziemassvētku dāvaniņu nodošanas, kā arī turpināšu sadarboties ar Renāru par darbu 

pārņemšanu.  

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Ievietošu Kopsapulces Facebook event, izsludināšu brīvās biroja vakances, 

sagatavošu visu Ziemassvētku un jaunā gada apsveikuma publicēšanai un izsūtīšanai. 
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E. Borska dod vārdu V. Vagotiņai-Vagulei. 

V. Vagotiņa-Vagule: Tikšos ar Renāru un Evu par turpmāko, sākšu darbu pie Gada plāna.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Notiks tikšanās ar Olgu, piedalīšos biroja kārtošanā, studiju modernizācijas 

drafta finalizēšana.  

E. Borska dod vārdu R. Vaivarei. 

R. Vaivare. Notiks SSK foto sesijas otrā daļa, SSK valdes vizuāļu un SSK valdes foto 

apstrāde. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Kopsapulces organizēšana, Uzņēmuma reģistra dokumentu iesniegšana un biroja 

kārtošana.  

E. Borska: Tikšos ar rektoru un Absolventu klubu, centīšos novadīt budžeta DG, būs 

Ekopadomes finansēšanas tikšanās. Ieplānošu arī tikšanās ar atsevišķiem valdes locekļiem 

par turpmāko darbību, Kopsapulces vadīšana un biroja kārtošana. 

E. Borska dod vārdu R. A. Strodam. 

R. A. Strods: Tikšanās ar Līgu, LSA Kongresa apmeklēšana, biroja kārtošana.    

17. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 27. decembrī plkst. 17:00, MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

6  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 27. decembrī plkst. 17:00, 

MS Teams platformā. 

Plkst. 20:03 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 

 


